
مراسم وداع با زنده یاد آتیلا پسیانی روز 
پنجشنبه با حضور هنرمندان عرصه تئاتر، سینما 
و تلویزیون مقابل پهنه رودکی تهران برگزار 
شد. در این مراسم رضا کیانیان، پژمان بازغی، 
سیروس مقدم، بهزاد اویسی، رامبد جوان، سحر 
دولت شاهی، پریناز ایزدیار، سیاوش خیرایی، 
محمد چرمشیر، مهوش وقاری، حسسن معجونی، 
مستانه مهاجر، صابر ابَرَ و بازیگران و فعالان حوزه 
سینما و تئاتر حضور داشتند. قرار است هزینه 
مراسم صرف کمک به درمان بیماران سرطانی 
شود. رضا کیانیان با تاکید بر روحیه پرکار آتیلا 
پسیانی گفت: اگر آتیلا بود می گفت خوب باشید، 
خوب باشیم، تا بتوانیم کار کنیم. من به همه 
اعضای خانواده او می گویم به این دلیل که برای 
کارکردن آمدیم، باید به این راه ادامه بدهیم. 
همان طور که فروغ فرخزاد شاعر گفت: »پرواز را 
به خاطر بسپار، پرنده مردنی است.« این بازیگر با 
اشاره به اینکه راه و نگاه آتیلا پسیانی ادامه خواهد 
داشت، افزود: اگر امروز آتیلا نیست اما هزاران آتیلا 
روی صحنه کار می کنند. اگر او بود هم می گفت 
به کارتان ادامه بدهید. من هم این دیدگاه را قبول 
دارم از شما هم می خواهم کار کنید و ادامه دهید.

   خانه سینما خانه آتیلا بود
پژمان بازغی با بیان اینکه انجمن بازیگران 
سینما و خانه سینما خانه آتیلا بود و هست، گفت: 
نام او تابناک خواهد ماند. انجمن صنفی خود را 
صاحب این سوگ می داند و به یاد خانم جمیله 
شیخی مراتب تسلیت خود را به خانواده ایشان 
می رساند. این بازیگر ادامه داد: فقدان هر بازیگر 
اندوه بزرگی  است بر روح و جان ما اما این پایان 
خاطره نیست. رامبد جوان بیان کرد: نمی دانم چرا 
الان باید اینجا ایستاده باشم و در نبود تو درباره تو 
حرف بزنم؛ این مراسم صاحبان زیادی دارد زیرا در 
طول سال ها فعالیت پسیانی، همه به او علاقه مند 
شدند. وقتی ستاره )دختر آتیلا پسیانی( گفت: 
»به عنوان صمیمی ترین رفیق آتیلا توی مراسم 
حرف بزن«، نفسم بند آمد که از تو چه بگویم. این 
کارگردان ادامه داد: آتیلا جان، اگر بخواهم یکی را 
از ویژگی های تو را انتخاب کنم نترسیدن است. تو 
هیچوقت نترسیدی. تو به ما جرأت دادی تصمیم 
بگیریم و این انتخاب را زندگی کنیم. آتیلا تا زنده ام 

جای بزرگی در قلب و روح ام داری.

   فردی اصیل بود
آروند دشت آرا نیز گفت: آتیلا شبیه خودش 
بود از چند فرسنگی مشخص بود تئاتری که 
در حال اجرا است، نتیجه فعالیت او است. 
آتیلا در تک تک جزئیات رفتاری، فردی 
ر بزرگ  بزا و مانند یک جعبه ا اصیل بود. ا
بود و تعداد زیادی کلید داشت. وقتی با او 
همکاری می کردم، حضور درخشان و باو 
نکردنی داشت، فکر نمی کنم این شکل نگاه 
به بازیگری را دیگر بتوانیم داشته باشیم. این 
کارگران درباره شیوه آموزش بازیگری توسط 
آتیلا پسیانی بیان کرد: آتیلا به بازیگر اجازه 
می داد اشتباه کند و از این راه به او بازیگری 
را درس می داد. او ما را تشویق می کرد که 

اشتباه کنیم و ماجراجو باشیم. 

   تئاتر ایران مدیون آتیلا 
محمد چرمشیر با اعلام اینکه این روز تلخ ترین 
روز تئاتر ایران است، گفت: تئاتر ایران روزهای تلخ 
کم نداشت اما این تلخ ترین روز تئاتر ایران است. 
من زخمی ام، تئاتر ایران مدیون و  بدهکار آتیلا 
است. این نمایشنامه نویس ادامه داد: در مورد آتیلا 
حرف می زنیم اما این اندکی از آتیلا است که ما 
می گوییم. او تئاتر ایران را دوباره با کثرت در تئاتر 
آشنا کرد. باید دوباره و  دوباره درباره آتیلا صحبت 
کنیم. آتیلا بزرگ بود بزرگ زندگی کرد، به دلیل 
بزرگ بودنش است که این جمعیت برای وداع او 

حاضر شدند.

   اردیبهشت آمد و مهر رفت
سحر دولت شاهی بازیگر، با اشاره به اینکه 
آتیلا پسیانی در اردیبهشت ماه متولد شده بود، 
گفت: آتیلا اردیبهشت آمد و مهر رفت. آتیلا بهار 
آمد و پاییز رفت. با رفتن آتیلا فصل تغییر کرده 
است. این بازیگر ادامه داد: آتیلا می گفت »آدم 
یک خانواده دارد که در آن به دنیا می آید و یک 
خانواده که در آن تجربه می کند«، تو خانواده من 
بودی آتیلا! راه رفتن بلد بودم اما با تو راه های زیادی 
را تجربه کردم. پسیانی چندی پیش برای سفری 
شخصی، به فرانسه رفته بود که متاسفانه در پی 
نامساعدشدن شرایط جسمی اش به دلیل عوارض 
بیماری سرطان مجبور شده بود در بیمارستانی 
در این کشور بستری شود. سیدمجید پوراحمدی 
مشاور وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی و مدیرعامل 
صندوق اعتباری هنر به نمایندگی از محمدمهدی 
اسماعیلی وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی، بلافاصله 
پس از کسب اطلاع از بستری شدن پسیانی در 
بیمارستان طی تماس با خانواده اش، ضمن اطلاع 
از آخرین وضعیت جسمانی او، پیگیر روند درمانی 
این هنرمند شد اما متاسفانه پسیانی ۱۴ مهرماه 
در فرانسه درگذشت. آتیلا پسیانی، پس از یک 
دوره مبارزه با بیماری سرطان، روز جمعه ۱۴ مهر، 
در ۶۶ سالگی چشم از جهان فروبست. درگذشت 
او، جامعه هنری کشور را سوگوار کرد و تاسف و 
اندوه بسیاری برانگیخت. پیکر این هنرمند برای 
خاکسپاری به قطعه هنرمندان بهشت زهرا)س( 

منتقل خواهد شد.
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مهدی آذرپندار مطرح کرد
»انجمن سینمای جوانان ایران« 

 از بزرگ ترین مدارس
 سینمایی جهان

دبیر چهلمین جشنواره بین المللی فیلم کوتاه 
تهران اولویت این رویداد را جذب آثار هنرمندان 
کشورهای همسایه دانست و از رایزنان فرهنگی 
خواست ظرفیت لازم را فراهم و برای معرفی 
پیگیری های  تهران  کوتاه  فیلم  جشنواره 
لازم را انجام دهند. مهدی آذرپندار اظهار 
داشت: انجمن سینمای جوانان ایران، مرکز 
استعدادیابی، بزرگ ترین مدرسه سینمایی 
ایران و از بزرگ ترین مدارس سینمایی جهان 
است که در ۵۸ نقطه کشور دفتر دارد و اقدام 
به آموزش فیلمسازی و حمایت از فیلمسازان 
با ساخت فیلم های کوتاه می کند و متولی 
اصلی سینمای پایه کشور است. وی با اشاره 
به آغاز چهلمین جشنواره فیلم کوتاه تهران 
۲۸ مهر( گفت:  از پنجشنبه هفته پیش رو )
این جشنواره بین المللی ترین رویداد سینمایی 
ایران است. در داخل کشور بیش ترین توجه به 
جشنواره فیلم فجر است، جشنواره ای که بیشتر 
داخلی است تا خارجی، اما اعتبار جشنواره 
فیلم کوتاه تهران در خارج از کشور است. وی 
افزود: اسپانیا، هند و بسیاری از کشورهای 
صاحب سینما مشتری جشنواره ما هستند اما 
نیاز داریم کشورهای همسایه و منطقه بیشتر 
یا این ظرفیت آشنا شوند. آذرپندار گفت: 
امسال توانستیم فراخوان جشنواره را به ۱۲ 
زبان منتشر کنیم که برای شناخت بیشتر این 
ظرفیت بود و در رکوردشکنی اثرگذاری داشت. 
آنقدر که در فرانسه، روسیه و چین این جشنواره 
را می شناسند، در کشورهای عربی شناخته 
شده نیستیم و در کشورهای همسایه این اتفاق 
نیفتاده است. وی از رایزنان فرهنگی خواست 
ظرفیت لازم را فراهم و برای معرفی جشنواره 
فیلم کوتاه تهران پیگیری های لازم را انجام 
دهند. آذرپندار ادامه داد: ارجحیت ما معرفی 
جشنواره در کشورهای همسایه است و برای ما 
این رویکرد وجود دارد که دامنه ای به این منظور 
فراهم و مهمان هم از کشورهای همسایه داشته 
باشیم. آذرپندار گفت: ما برای این جشنواره 
معمولا از کسانی دعوت می کنیم که پیش تر 
در فرانسه، ایتالیا، آلمان و آمریکا از آنها دعوت 
شده و خواسته اند به آنها اعتبار دهند. نخستین 
اجلاس منطقه ای رایزنان فرهنگی جمهوری 
اسلامی ایران در کشورهای همسایه، از ۱۵ تا 
۲۰ مهرماه ۱۴۰۲، به همت سازمان فرهنگ 
و ارتباطات اسلامی به عنوان قرارگاه اقتدار 

فرهنگی جمهوری اسلامی ایران برگزار شد.

مشاور رئیس جمهور اوکراین غرب را عامل عقب ماندگی 
۹ ماهه طرح های نظامی اوکراین عنوان کرد. به گزارش تاس، 
»میخائیل پودولیاک«، مشاور رئیس جمهور اوکراین اذعان 
کرد که کی یف تا ۹ ماه از برنامه عملیات رزمی خود عقب 
افتاده است. این مقام اوکراینی شرکای غربی کشورش را در 
این عقب ماندگی عملیاتی ارتش اوکراین مقصر می داند. او در 
مصاحبه ای با تلویزیون اوکراین گفت: ما ۶ تا ۹ ماه از برنامه عقب 
هستیم. به گفته پودولیاک، زمانی که کی یف در پاییز گذشته 

مصرانه درخواست سلاح را آغاز کرد، شرکای غربی هنوز از این 
ترس داشتند که بپذیرند که اوکراین باید هرچه سریع تر به 
تسلیحات مورد نیاز دسترسی داشته باشد و از این رو غرب با 
تاخیر زیاد تسلیحات و تجهیزات مورد درخواست اوکراین را به 
دست کیف رساند. وی تصریح کرد که غرب باید درک کند که 
باید »هر کاری را با حداکثر حجم و سرعت انجام دهد.« پیش 
از این نیز، »کریل بودانوف«، رئیس اداره اصلی اطلاعات وزارت 
دفاع اوکراین )GUR( اعتراف کرده بود که نیروهای اوکراینی 

از برنامه عملیات رزمی عقب افتاده اند. مقامات اوکراین اغلب 
سعی می کنند شکست ضدحمله کی یف را توجیه کنند. به ویژه، 
مقامات اوکراینی بارها ناتو را به ارسال ناکافی تدارکات متهم 
کرده اند، در حالی که ناتو گفته است که همه موارد تسلیحاتی 
لازم ارسال شده است. پیش از این نیز، »اولگ خراموف« 
معاون دبیر شورای امنیت روسیه در سخنانی هشدار داده بود 
که شکست ارتش اوکراین ممکن است آمریکا را به استفاده از 

سلاح های سایبری تهاجمی علیه مسکو وادار کند.

اوکراین غرب را عامل عقب ماندگی طرح های نظامی خود دانست

بیـــن المـــلل
 

 
گــــزارش

کناره گیری »اسکالیس« از نامزدی برای 
ریاست مجلس نمایندگان آمریکا

یکی از نامزدهای جمهوری خواه ریاست مجلس 
نمایندگان آمریکا پس از حل نشدن اختلافات داخلی 
این حزب و با اعمال فشار افراد تندروی این حزب از 
رقابت کناره گیری کرد. دیوید اسکالیس، قانون گذار 
آمریکایی که کاندیدای جمهوری خواهان برای ریاست 
مجلس نمایندگان آمریکا بود، روز پنج شنبه به دنبال 
حل نشدن اختلافات این حزب از این رقابت کناره گیری 
کرد که بحران رهبری در این مجلس کنگره را طولانی تر 
می کند. خبرگزاری رویترز گزارش داد: اسکالیس که 
از سوی حزبش کاندیدای جایگزینی کوین مک کارتی، 
رئیس پیشین مجلس نمایندگان آمریکا شده بود، هنوز 
۲۱۷ رای برای انتخاب شدن کم داشت، چراکه بسیاری 
از هم حزبی هایش گفته بودند از او حمایت نخواهند 
کرد. اسکالیس گفت: »به همکارانم گفتم که نامم را از 
کاندیداتوری ریاست مجلس نمایندگان حذف می کنم. 
اگر به چند هفته اخیر و موضوع بحث نگاهی بیندازید، 
می بینید که هنوز جای کار دارد. هنوز افرادی هستند که 
دستور کار خودشان را دنبال می کنند.« کشمکش های 
درون حزبی جمهوری خواهان باعث شده است که وی 
نتواند به حمایت از حملات رژیم صهوینیستی علیه 
حماس بپردازد.« جمهوری خواهان امیدوار بودند که 
بتوانند از رخدادهای آزاردهنده ژانویه که محافظه کاران 
تندرو مک کارتی را مجبور کردند پس از پشت سرگذاشتن 
۱۵ دور رای گیری طی ۴ روز، ریاست  را به دست بگیرد. 
چندین نماینده جمهوری خواه، پیش تر گفتند که به 
حمایت از جیم جردن، رقیب اسکالیس ادامه خواهند 
داد که در یک انتخابات با رای مخفی رقابت، رای لازم را 
کسب نکرد. به گفته یک منبع مطلع جردن از حامیانش 
خواسته است که به اسکالیس رای بدهند. در حالی که 
مک کارتی اولین رئیس مجلس نمایندگان آمریکا بود 
که طی یک رای گیری رسمی برکنار شد، این دو نمانیده 
جمهوری خواه که برای این سمت در نظر گرفته  شده اند، 
از اینکه تحت فشار افراد تندروی این حزب کنار می روند، 
برآشفته هستند. اسکالیس، ۵۸ ساله، برای جلب آرای 
اکثریت در این مجلس با مانع جدی روبه رو بود. این خبر 
بعد از آن اعلام شد که اعضای جمهوری خواهان مجلس 
نمایندگان روز پنجشنبه تشکیل جلسه دادند. درگیری 
اسکالیس با بیماری سرطان، از سوی برخی حامیان جردن 
به عنوان دلیلی برای رای ندادن به او تلقی شده است. دونالد 
ترامپ، رئیس جمهور پیشین آمریکا و هم حزبی اسکالیس 
در گفت وگویی با فاکس نیوز گفت که مخالفتی با رئیس 
مجلس شدن اسکالیس ندارد. او با اشاره به سوابق بیماری 
اسکالیس افزود: »اسکالیس مردی است که از نظر بیماری 
سرطانی که با آن درگیر است، مشکلاتی دارد. منظورم 
این است که به خاطر خودش هم که شده، وضعیت 

سلامتی اش باید بهبود بیابد.«

گفتوگوی»پوتین«و»علیاف«دربارهبحرانقرهباغ کوتــــاه

رئیس جمهور روسیه از گفت وگو درباره 
وضعیت منطقه تحت محاصره قره باغ با 
داد.  خبر  آذربایجان  رئیس جمهوری 
»ولادیمیر پوتین« رئیس جمهور روسیه 
در نشست شورای سران اتحادیه کشورهای 
مستقل مشترک المنافع گفت که با همتای 
آذربایجانی خود »الهام علی اف« گفت وگو 
کرده و درباره بحران قره باغ به طور مفصل 
رایزنی کرده اند. پوتین بیان کرد: به عنوان 
یک مثال تازه دیگر از فعالیت غرب در 
مناطقی که بسیار دورتر از آن ها واقع شده 
است اما مناطقی با اهمیت ویژه و از نظر 
استراتژیکی نزدیک به ما هستند، می توان 
به بحران قره باغ اشاره کرد که به طور مفصل 
درباره آن با رئیس جمهور الهام علی اف 
گفت وگو کردیم. او اظهار کرد که مسکو آماده 
برقراری مذاکرات میان ایروان و باکو، در 
درجه اول، در سطح وزیران و پس از پیشبرد 

بیشتر ابتکار صلح، در سطح وزیران است. 
رئیس جمهور روسیه بیان کرد: در این مدت، 
کارهای دشواری در چارچوب سه جانبه 

روسیه، آذربایجان و ارمنستان با هدف 
عادی سازی روابط میان دو پایتخت، باکو 
و ایروان انجام شده است. صلح بانان روس، 

با وظیفه شناسی، ماموریتشان در قره باغ را 
در حیطه اختیاراتشان انجام دادند. اگرچه 
قره باغ از نظر بین المللی بخشی از آذربایجان 
محسوب می شود، با فروپاشی اتحاد جماهیر 
شوروی، در جنگی از تصرف باکو خارج شد 
و دهه ها، با حمایت مستقیم ارمنستان و 
به لطف جاده مواصلاتی گذرگاه لاچین 
دوام آورد. اما آذربایجان در جنگ دومی 
در سال ۲۰۲۰ این منطقه را بازپس گرفت 
و ارمنستان کنترل این گذرگاه را از دست 
داد و برقراری نظم و اداره آن تا زمانی که در 
دسامبر، توسط جمهوری آذربایجان محاصره 
شد، بر عهده صلح بانان روسیه قرار گرفت. تا 
کنون، هزاران نفر از جمعیت ارمنی نشین 
این منطقه، از آن خارج شده اند و ساکنان 
فعلی به دلیل بروز مشکلاتی تامین مواد 
غذایی، انرژی تحت تاثیر شرایط محاصره در 

وضعیت دشواری به سر می برند.

 طالبان پروژه سیمان افغانستان را 
به قطر واگذار کرد

طالبان پروژه سیمان جبل السراج را به قطری ها واگذار کرد 
و یک شرکت سهامی قطری قرار است این پروژه را به پیش 
ببرد. به گزارش ایندیپندنت، وزارت معادن و پترولیم طالبان 
در حساب کاربری خود در شبکه ایکس )توئیتر سابق( اعلام 
کرد که قرارداد پروژه سیمان جبل السراج را با قطری ها امضا 
کرده است. براساس این خبر؛ شرکت های عوفی بهرام، الفلاح 
العالمی و مجموبه المهام الدولی قطر، بیش از ۲۲۰ میلیون 
دلار در پروژه سیمان افغانستان سرمایه گذاری خواهند کرد. 
در بیانیه وزارتخانه معادن و پترولیم طالبان آمده است که 
شهاب الدین دلاور، وزیر معادن و پترولیم طالبان، گفته است 
که سالانه یک میلیون و ۵۰۰ هزار تن سیمان به گونه معیاری 
تولید و برای پنج هزار نفر به طور مستقیم زمینه کار فراهم 
خواهد شد. در این بیانیه گفته شده که مسئول شرکت المهام 
الدولی قطر سرمایه گذاری در پروژه سمنت جبل السراج را 
در راستای اشتغال زایی و توسعه در افغانستان مهم دانسته 
است. وزارت معادن و پترولیم طالبان گفت: شهاب الدین دلاور 
در مراسم عقد قرارداد پروژه جبل السراج، اطلاعاتی درباره 
پروژه های سیمان استان های قندهار و هرات، نفت و گاز 
هرات، طلای بدخشان و زمرد پنجشیر ارائه و بر بهره برداری 
از این منابع زیرزمینی ارائه کرده است. کارخانه تولید سیمان 
جبل السراج از سال ۱۳۷۵ تا ۱۳۹۵ خورشیدی غیرفعال بود 
و حکومت پیشین افغانستان توانست با سرمایه گذاری بیش 
از یک میلیون دلار، این کارخانه را بازسازی کند، اما پس از 

مدتی این کارخانه دوباره تعطیل شد.

ناتو رزمایش سالانه اتمی برگزار می کند
استولتنبرگ گفت: ناتو قرار است رزمایش سالانه اتمی 
خود را در ایتالیا، کرواسی و دریای مدیترانه در روزهای 
آتی برگزار کند. به گزارش شبکه خبری راشاتودی، ینس 
استولتنبرگ، دبیرکل ناتو در یک نشست خبری بیان داشت:  
در روزهای آتی ناتو رزمایش سالانه اتمی خود به نام »ظهر 
ثابت قدم« را برگزار می کند. این رزمایش سالانه در دریای 
مدیترانه، کرواسی و ایتالیا برگزار خواهد شد. رزمایش سالانه 
اتمی قبلی با حضور ۱۴ کشور و ۶۰ جنگنده از جمله نسل های 
چهارم و پنجم هواپیماهای نظامی، هواپیماهای شناسایی و 

تانکرها انجام شد.

تلاش  ترکیه برای از سرگیری معامله غلات 
وزیر دفاع ترکیه گفت: آنکارا به تلاش های پیگیر خود 
برای از سرگیری طرح غلات دریای سیاه که در ماه ژوئیه 
منقضی شد، ادامه می دهد. به گزارش اسپوتنیک، یاشار گولر 
در بیانیه ای افزود: »ابتکار غلات دریای سیاه به  رغم تلاش های 
فعال ما برای ادامه آن متوقف شده است، اما تلاش های پیگیر 
ما برای احیای آن، به ویژه توسط رئیس جمهور ما )رجب 

طیب اردوغان( همچنان ادامه دارد.«

مادری«  »سرزمین  سریال 
پنجشنبه بیستم مهرماه از شبکه 
سه سیما روی آنتن رفت. سریال 
»سرزمین مادری« به کارگردانی 
کمال تبریزی طی چند هفته اخیر 
از طریق تلوبیون عرضه شد و بیستم 
مهرماه پس از سه هفته بالاخره به 
آنتن صداوسیما راه یافت. تاکنون 
۵ قسمت از »سرزمین مادری« از 
طریق پلتفرم تلوبیون عرضه شده 
است و حالا بعد از پخش چند قسمت 
به شکل اینترنتی، این مجموعه به 

تلویزیون هم راه پیدا کرد. 

محمد شیری، بازیگر نام آشنای 
سینما، تئاتر و تلویزیون که به دلیل 
بیماری  در بیمارستان بستری بود، 
پس از بهبود نسبی مرخص و روانه 
منزل شد.  شیری، در گفت وگو 
با »تسنیم«، گفت: پنجشنبه از 
بیمارستان مرخص و روانه منزل 
شدم. وی افزود: بدون شک، دعای 
دوستان و مردم با محبت ایران باعث 
شد که حالم بهتر شود و از این بابت، 
خدای مهربان را شاکرم. شیری 
بیشتر به واسطه حضور در سریال 
برره«  »شب های  خاطره انگیز 

شناخته می شود. 

خزاعی در اختتامیه جشنواره:
اصفهان سال بعد هم میزبان است

رئیس سازمان سینمایی با بیان اینکه همیشه فیلم های 
ما یا در حوزه اقتصاد قابل اعتنا بوده یا محتواگرا بودند و 
پیوند این دو در جشنواره  امسال به معنای کسب موفقیت 
برای سینمای ایران است، گفت: میزبان جشنواره  فیلم های 
کودکان و نوجوانان سال بعد نیز اصفهان خواهد بود. محمد 
خزاعی در آئین اختتامیه سی وپنجمین جشنواره بین المللی 
فیلم های کودکان و نوجوانان اصفهان اظهار کرد: قطعا در این 
دوره از جشنواره اتفاقات بسیار خوبی افتاد که شاهد بازتاب 
آن توسط رسانه ها بودیم. او ادامه داد: اگر ما علاقه مند به آینده 
کودکان و نوجوانان خود هستیم باید از امروز به فکر سینمای 
کودک و نوجوان باشیم. این سینمای کودک و زبان تصویر 
است که می تواند آینده بسیار خوبی را برای آنها رقم بزند و این 
وظیفه تنها بر عهده وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی یا سازمان 
سینمایی نیست، بلکه همه نهادهای فرهنگی، خصوصی، 
دولتی، دستگاه ها، کانون پرورشی، وزارت آموزش و پرورش، 
بنیاد شهید، سازمان ها و شهرداری ها باید دست به دست هم 
داده و برای اعتلای سینمای کودک تلاش کنند که ان شاءا... 
سال بعد شاهد ساخت آثار بهتر و متنوع تر در حوزه سینمای 
کودک و نوجوان باشیم. رئیس سازمان سینمایی کشور گفت: 
در این دوره از جشنواره  حضور جوانان و بچه های شهرستان 
در حوزه سینمای حرفه ای نیز نویددهنده آینده بسیار خوبی 
است که در آثار امسال نیز قابل اعتنا بود. خزاعی خاطرنشان 
کرد: به اعتراف داوران در بخش ملی، شاهد فیلم هایی بودم که 
امسال هم در اقتصاد و هم محتوا موفق خواهند شد. همیشه 
فیلم های ما یا در حوزه اقتصاد قابل اعتنا بودند و یا محتواگرا 
بودند و پیوند این دو نیز به معنای کسب موفقیت برای 
سینمای ایران است که در برخی آثار امسال کاملا مشهود بود. 
او در خصوص شرح وظایف سارمان سینمایی برای برنامه ریزی 
سال آینده یادآور شد: اول اینکه، بنیاد ملی پویانمایی که در 
شورای عالی سینما مصوب شده بود، هفته گذشته در شورای 
هنر مطرح و کلیت آن نیز مصوب شد و ما نیز سال بعد شاهد 
شکل گیری بنیاد ملی پویانمایی برای تقویت سینمای کودک 
و نوجوان خواهیم بود. دوم اینکه زنگ مدرسه سینما که در 
مصوبات شورای عالی سینما بود با همکاری آموزش پرورش و 
معاونت و کانون پرورشی برنامه ریزی خواهد شد به این صورت 
که دانش آموزان سراسر کشور بتوانند صبح ها از سینما دیدن 
کنند که سبب تقویت و رونق سینمای کودک و نوجوان خواهد 
شد. خزاعی ادامه داد: سومین مورد، شکل گیری صندوق 
سرمایه گذاری کودک و نوجوان است که ان شاءا... شهرداری 
و استانداری اصفهان، بیناد سینمایی فارابی، کانون پرورشی 
فکری، آموزش و پرورش، صدا وسیما و بیناد شهید در کنار 
هم سرمایه گذاری خواهند کرد که این آثار بهتر در سال آینده 
تولید شود و مورد آخر نیز حمایت بهتر برای تولید آثار در سال 

آینده خواهد بود.

 وداع با زنده یاد آتیلا پسیانی

همهبرایبدرقهآمدند

معاون دبیرکل حزب ا... لبنان در سخنانی اعلام کرد که عملیات 
طوفان الاقصی نتیجه طبیعی فساد، اشغالگری و جنایات درازمدت 
صهیونیست هاست. به گزارش المیادین، شیخ نعیم قاسم؛ 
معاون دبیرکل حزب ا... لبنان در سخنانی به بررسی عملیات 
طوفان الاقصی و جنایات صهیونیست ها پرداخت. قاسم گفت: 
عملیات طوفان الاقصی نتیجه طبیعی فساد، اشغالگری و جنایات 
درازمدت صهیونیست هاست. اسرائیل تمامی قتل عام ها را با 
نظارت بین المللی انجام داده است. طوفان الاقصی رخ داده تا به 
این جنایات »نه« بگوید. وی افزود: طوفان الاقصی عملیاتی موفق، 
پایه ای، تاریخی و روشنگر است که جاویدان خواهد شد و نمادی 
برای تمامی آزادگان خواهد بود. مبارزان فلسطینی انسانی رفتار 
می کنند. آنها در میدان نبرد شجاع، فداکار و ثابت قدم هستند. 
قاسم ادامه داد: جنایت و ترس، چهره رژیم اسرائیل است. طوفان 
الاقصی روشن کرد که اسرائیل ضعیف است. آنها نجنگیدند بلکه 

برخی کشته شدند و برخی دیگر تسلیم شدند. حمایت آمریکا بر 
عمر این رژیم افزوده و مرور زمان ثابت خواهد کرد که اسرائیل 
رو به نابودی است. وی خطاب به صهیونیست ها افزود: شما رو به 
نابودی هستید و پس از این جنگ خواهید دید که در برابر دیوار 
بلند حمایت جهانی از فلسطین قرار دارید. قاسم ادامه داد: مقاومت 
روز به روز پیشرفت می کند. ما در دوره پیروزی قرار داریم، نه دوره 
شکست. انتظار هر چیزی را داشته باشید. نبرد مقاومت و آزادی 
برای حزب ا... اهمیت دارد و تمامی امت نیز باید به این موضوع 
توجه داشته باشند و با هر آنچه در اختیار دارند در رویارویی با 
اسرائیل مشارکت کنند. وی افزود: ما از نبرد طوفان الاقصی حمایت 
می کنیم، آن را تایید می کنیم و به قهرمانان فلسطین می گوییم که 
شما برای تمام آزادگان جهان مثال زدنی هستید. ما از مقاومت 
حمایت می کنیم، آماده هستیم، نبرد طوفان الاقصی را لحظه به 

لحظه دنبال می کنیم و هر اقدامی را به موقع انجام خواهیم داد.

نعیم قاسم: 

 »طوفان الاقصی« 

 ضعف
 اسرائیل را 
نمایان کرد


